
Radodami
dedek Mraz
Kaj menijo trije upokojenci in dva delavca o
povišanju pokojnin

Niso bili veseti dedka Mraza le otroci,
tudi upokojenci so se ga razveselili, saj jim
je prinesel težko pričakovano pov&anje
pokojnin, toda.. •

»Koiikor vem \z lastnih izkušenj.« je dejal
upokojenec PAVLE ŠETRAJČIČ -se povi-
Šanje pokojnin Še ni ujelo s podražitvami.
Od jestvin pa tja do komunalnih storitev je
vse drazje. Seveda pa je sleherno poviša-
nje pokojnin dobrodošlo, napak pa bi bilo
misfitl, da bo ta povišica odrešilna. Vandar
je le bolje nekaj kot nič!"

Upokojenec LOJZE ZAJC je povedat:
»Sevada je sleherno povlšanje pokojnin
dobrodošlo. saj smo ga v zadnjih dveh
mesecih že dvakrat dočakali. Toda, ste
prepričani, da naši trgovci tega ne vedo?
Ko bl to poviSanje le imelo kak vpliv na
cene! Bojim se, da bomo tudi to pot vrteli
,enako ploSČo'.«

-Veliko ni, človeku se pa le dobro zdl,«
je malce v žali dejal upokojenec IVAN
BOLHA. -Ko bi sa te povišica poznata tudi

pri vsakdanjih iivljensklh stroških! Dose-
danje izkuSnje nam povedo, da na5i prora-
čuni od takih povišic niso postall nič sta-
bilnej&i. Toda vaak, se tako neznaten korak
naprej nekaj pomenl, zato moramo bitl za-
dovotjnil-

O povišanju pokojnin sta spregovorita
tudl dva občana, ki se ne uživata sadov
minulega dela. IVAN VIDIC Iz Iskre tozd
Tela: »Prav je, da upokojenci dobe nekaj
več kot dostej. sa/ nam v delovnih organi-
zacijah le s težavo sledijo. Ne mislim pod-
cenjevati njlhovega minulega dela ali za-
slug. Trdno sem prepričan, da je skrb naae
družbe za boljšo -upokojensko potico«
povsem na mestul«

Tudi TONE PSENIČNV, orodjar v Iskrt,
meni podobno: »Seveda je prav. da so se
pokojnine poviSale. saj gredo tudi osebni
dohodki gor. Zakaj naj bi potem upokojen-
ci capljali za nami? če pa je bit dedek Mraz
malce bolj radodaren, tudi ni nič hudegal
Bo pa med letom to kompenziral...«


